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Interpellation till Äldrenämndens ordförande Thomas Nilsonne — utöka antalet

dagverksamheter för personer över 65 år.

 

Det är mycket glädjande att Täby återigen har en dagverksamhet, nu på

Biblioteksgången. Fokus är den sociala samvaron, med olika aktiviteter, lunch, kaffe och

utevistelse ingår också. Just att kunna komma hemifrån några timmar lindrar den

påträngande ensamheten.

Under ett trevligt besök träffade jag personalen som berättade om den alltmer växande

verksamheten och att det dessutom nu finns en kölista. Man kan ha femton besökande

med tre personal (där ingen arbetar heltid). Stundom blir det både trångt och lite rörigt.

Det har visat sig att lokalen är för liten och för få lite större toaletter. Det gav en varm

och fin känsla att se den hängivna personalen och uppskattningen hos de besökande när

de tex lyssnade på medryckande musik. Detta bidrar med livskvalité.

Det finns behov av den här sortens verksamhet och vi socialdemokrater anser att det bör

öppnas en dagverksamhet i Täby kyrkby och ytterligare en till i en annan kommundel.

Gärna i kombination som filial till Seniorcenter.

I fullmäktige talar vi ofta om kostnader av olika slag och risken är stor att även detta

förslag avslås p g a kostnad. Vi ser inte detta som en kostnad utan som en investering i

den äldre befolkningen. En investering för att mota bort den psykiska ohälsan, som bl.a.

ensamheten bidrar till och som på sikt genererar kostnader.

Vi är medvetna om problematiken med lokalfrågan och här är det nödvändigt att tänka

och vara transparant för nya möjligheter.

Med anledning av ovanstående undrar jag:

- Ar du beredd att ge den aldre befolkningen i Taby ett löfte om att öppna fler dagcentraler i

fler kommundelar?

För Socialdemokraterna
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